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Urban Balcony
Sprossenelement . Rung element

JURYBEGRÜNDUNG . STATEMENT OF THE JURY  Das modulare System aus Sprossenwand und Accessoires wie Pflanz-
kästen, Töpfen und Regalböden erweitert den Pflanzraum in die Vertikale. Ein insgesamt sehr hochwertig wirkendes System, das hilft, den 
Platz auf Balkonen & Co. optimal auszunutzen. The modular system of wall bars and accessories, such as plant boxes, pots and shelves, expands 
the plant room vertically. A system with a very sophisticated overall appearance, which helps to make optimal use of the space on balconies, etc.

Unternehmen . Company
Unopiù S.p.A., Soriano nel Cimino, Italy, www.unopiu.it

Meneghello Paolelli Associati, Milan, Italy, www.meneghellopaolelli.com

Design

PRODUKT . PRODUCT  URBAN BALCONY interpretiert mit seinem jungen und frischen Design das urbane Leben mit einer neuen  
Vision von Qualität. Ein modulares System, um selbst auf einer kleinen Stadtterrasse einen raffinierten Outdoor-Bereich zu schaffen. Ein wei-
terer Raum unter freiem Himmel, der dank der modularen Konstruktion aus kostbarem und extrem widerstandsfähigem Iroko-Holz, die an der 
Wand oder Decke befestigt werden kann, und einer breiten Palette an Accessoires aus weißem Aluminium beliebig konfigurierbar ist. URBAN 
BALCONY design is young and fresh, interpreting urban living with a new quality vision. It’s a modular system whose versatility and modularity 
allow various creations, even on small city terraces, providing refined outdoor areas to be enjoyed all year round. An extra room in the open 
that can be organised as you wish, thanks to its modular structure, in fine, highly durable iroko wood. It can be fixed to either the wall or ceiling 
and comes with a wide selection of white aluminium accessories.


